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PÄEVAKORD:
1. Talgupäev
2. Info

1. Päevakorrapunkt
KUULATI: 
M. Kallus: Talgupäev on 28. aprillil. Mis kell on mõistlik alustada? Kas kell 15 on liiga vara?
Hoolekogu liige: Võib küll kell 15 alustada. Teised liituvad hiljem.
M. Kallus: Võin panna Facebooki üles nimekirja teha vajavatest töödest.
V.  Gerne: Kolm  atraktsiooni  on  tarvis  maha  võtta  nii,  et  nende  osasid  saab  kasutada.
Atraktsioonide alused tasandada.

OTSUSTATI:
1.1. Talgupäev toimub 28.04 algusega kell 15.

2. Päevakorrapunkt
KUULATI:
M. Kallus: Tähtsamat infot võiks rohkem e-postiga jagada, sest osa vanemaid ei kasuta ELIISi
ja neil jääb info saamata. Tundub, et ELIIS on pigem õpetajatele.
K. Rinaldo:  Selleks, et e-postiga kirja saata,  pean tegema lastevanemate e-posti aadressidest
listi.  Lapsevaneamid on väga palju,  et  iga aadressi  eraldi  sisse trükkida. ELIISi  kaudu valin
lihtsalt lapsevanemad ja kiri jõuab automaatselt nendeni. Samuti oli see lapsevanemate soov, et
hakkaksime kasutama ELIISi.
M. Kallus:  19.08 on  taas  kogu personali  koolituspäev.  Võiksite  oma rühma vanemaid juba
aegsasti teavitada, et võimalusel antaks see päev personalile vabaks ja jäetaks lapsed koju.
Kas on muresid, küsimusi?
J. Tähemaa: Meie rühma vanemad palusid küsida, kas Mürakarude rühma oleks võimalik saada
üks õpetaja abi abistama juurde. Tundub, et käsi jääb väheks.
V. Gerne: Enamuse päevast  on korraga tööl vähemalt  kaks inimest.  Õpetaja  abi  tööpäev on
8.15-16.15. Enne ja pärast seda kellaaega peab õpetaja üksi hakkama saama. Me ei saa sundida
õpetaja abi ületunde tegema.



K. Rinaldo: Paraku on meie eelarve piiratud ja ühte õpetaja abi lisaks ei ole võimalik paluda.
Samuti ei saa me sundida õpetajaid või abisid tegema pikemaid päevi.
M. Krimses: Millal ja kuidas toimub koolieelikute lõpupidu?
K. Rinaldo: Ikka mai lõpus, et need, kes suvel last ei too, ei peaks juunikuu eest maksma. Plaan
on teha taas rühmad eraldi, siis on see personaalsem ja iga rühm saab rohkem esineda. Kui ilm
vähegi lubab, teeme peo õues.
M. Krimses: Kas kõige vanema rühma lapsi saab suvel ka veel lasteaeda tuua? Kui jah, siis kui
kaua?
K. Rinaldo: Saab ikka. Lubatud on tuua kuni 31. augustini aga ma ei ole kindel, et see väga
mõistlik  oleks.  Laps  peab  samuti  saama  puhata  ja  millal  ta  siis  iseseisvust  õpib,  kui  otse
lasteaiast kooli läheb. Sellisel juhul peaks laps üleöö iseseisvaks saama.
E.  Sillaots: Kas  rühma  töökorralduse  muudatuste  info  võiks  tulla  meili  kaudu?  Me  küll
teadsime, et uued sõimed hakkavad tööle ühe õpetaja süsteemil aga me ei teadnud, et ei lähe
samade  õpetajatega  edasi.  Osa  vanemaid  ei  oleks  kohta  kinni  hoidnud  ega  last  harjutama
hakanudki, vaid oleks toonud kohe järgmisel aastal.
M. Krimses: Oli küll jutt, et need rühmad jäävad sõimerühmadeks.
K. Rinaldo: See on mõtlemise koht, kuidas kõige paremini selline info vanemateni viia.
A. Metsasalu: Kas kevadel pildistamine tuleb?
K. Rinaldo: Tahaks loota küll, et saab aprillis teha.
Hoolekogu liige: Vee tänaval on piltide järel väga ebamugav käia.
K. Rinaldo: Rääkisin fotograafiga ja ta ütles, et tal ei ole mõtet pilte välja printida, kui neid
tellitakse vähe. Arvutis jagamise kahjuks räägib see, et pildid laetakse lihtsalt alla ja tellimine on
ikka minimaalne. Polegi nagu hetkel head lahendust.
L. Niinep: Info liikumine on probleemiks. Näiteks tuli kohatasu tõus üllatusena. Teine asi oli, et
uue õpetaja tulekust oleks võinud varem teada anda.
K. Rinaldo: Peale esimesi kõnesid kohatasude kohta saatsin laiali vastava info.
Õpetaja vahetuse kohta ütlen, et see tuligi väga äkitselt.  Vana õpetaja lahkumise kuupäev oli
juba kukkumas, kui meil ei olnud uut inimest olemas. Veidi enne pikendatud konkursi lõppu tuli
Marion. Ümbertõstmine oli vajalik selleks, et uut õpetajat parimal viisil toetada ja mõlemasse
rühma jääks  üks  pika  kogemusega  õpetaja.  Alustada  on lihtsam pisikestega  ja  minna  järjest
edasi. 4-5aastaste rühmas on vaja teha juba häälikuõpetust.  Marion teeb nüüd veel  320 tundi
pedagoogilist, et vastaks täielikult kvalifikatsioonile. 
Lasteaia sünnipäevapidu oli väga vahva, lapsed jäid rahule.
M. Kallus: Kui rohkem küsimusi või muresid ei ole, loeme koosoleku lõppenuks.
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